
PROTOKÓ£ 
z LVIII / nieplanowanej / sesji Rady Gminy Marciszów 

odbytej w dniu 30 sierpnia 2010 roku 
 
 
 
 
 
Ad.1.2.3 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy Henryk Mazur o godz. 9.00 dokonaù otwarcia VLIII nieplanowanej 
sesji i po powitaniu radnych i soùtysów o�wiadczyù, ¿e zgodnie z list¹ obecno�ci aktualnie                
w obradach uczestniczy 9 radnych, co wobec ustawowego skùadu Rady Gminy licz¹cego 15 
radnych stanowi quorum, pozwalaj¹ce na podejmowanie prawomocnych decyzji � lista obecno�ci 
stanowi zaù¹cznik nr 1 do protokoùu.  
Ponadto w sesji uczestniczyli Sekretarz Gminy Krystyna Kwiatkowska, Skarbnik Krystyna Magda  
oraz soùtys Adam Chronowski. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z informacja o porz¹dku obrad dzisiejszej sesji, który 
przedstawia sie nastêpuj¹co: 
 

1. Otwarcie obrad sesji. 
2. Stwierdzenie quorum. 
3. Informacja n/t porz¹dku obrad. 
4. Podjêcie uchwaù w sprawach  

a) zmiany Uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2010, 
b) wprowadzenia zmiany do Uchwaùy LVI/290/10 Rady Gminy Marciszów z dnia               
30 czerwca 2010 r. w sprawie okre�lenia trybu prac nad projektem uchwaùy bud¿etowej 
gminy Marciszów, 

5. Zamkniêcie obrad sesji.  
 
Przedstawiony porz¹dek obrad zostaù przyjêty jednogùo�nie. 
  
  

Ad.4  
Projekt uchwaùy w sprawie: 
a) zmiany uchwaùy bud¿etowej gminy Marciszów na rok 2010, 
 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Skarbnik Gminy Krystyna Magda omówiùa projekt uchwaùy. 
Radna Zofia Siudak poprosiùa o wyja�nienie kwoty limitu zobowi¹zañ z tytuùu zaci¹gniêtych 
kredytów  i po¿yczek.  
Szczegóùowej odpowiedzi udzieliùa Krystyna Magda - Skarbnik Gminy. 
 
Poddany pod gùosowanie projekt zostaù przyjety gùosami �za� 8, �przeciw�0, �wstrzymaùo siê�1       
i stanowi zaù¹cznik nr 2.  
 
b) wprowadzenia zmiany do Uchwaùy LVI/290/10 Rady Gminy Marciszów z dnia 30 czerwca 
2010 r. w sprawie okreslenia trybu prac nad projektem uchwaùy bud¿etowej gminy 
Marciszów, 
 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projektu uchwaùy. 
Skarbnik Gminy Krystyna Magda omówiùa projekt uchwaùy. 
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Poddany pod glosowanie projekt zostaù przyjety jednogùo�nie. 
 
 
Zabieraj¹c gùos, radny Andrzej Mitczak zgùosiù problemu Przewonicz¹cemu Rady, polegaj¹cy na 
poù¹czeniu rur wodoci¹gowych o ró¿nych �rednicach przy nowobudowanym wodoci¹gu                  
w Úwidniku. Wedùug jego wiedzy jest to nierawidùowo�ã, która mo¿e powodowaã spadek  ci�nienia 
wody. 
 
Sekretarz Gminy Krystyna Kwiatkowska  przypomniaùa o obowi¹zku zùo¿enia o�wiadczeñ 
maj¹tkowych przez radnych oraz udzialiùa wyja�nieñ dotycz¹cych wymaganych zaù¹czników.    
 
W zwi¹zku z wyczerpaniem porz¹dku obrad sesji przewodnicz¹cy Rady Gminy podziêkowaù          
za przybycie oraz dokonaù jej zamkniêcia.   
 
 
 
 
Protokoùowaùa           Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Anna Pùaszczyñska     Henryk Mazur 


